
Met deze mail wil ik graag antwoord geven op de vragen gesteld door de heer Wiezer van fractie 
VVD. 
 
Vragen AgendaPunt 10 Energiefonds; 
  
1. We begrijpen uit de stukken dat de zonnepanelen op het dak van Nering Bögel reeds 
gerealiseerd zijn. 
In de door u aangehaalde motie I.M 11 van 15 juni 2017 heeft de raad zich uitgesproken dat 
het niet de bedoeling is dat de gemeente voor bank gaat spelen maar met (goedkopere) 
leningen initiatieven mogelijk kan maken. 
Is in deze situatie nu toch sprake van achteraf financieren van een reeds gerealiseerd initiatief 
? 
 
Antwoord: 
Het voorstel bestaat uit verschillende beslispunten. Enerzijds het verstrekken van een lening 
aan Weert Energie om het al bestaande zonnedak te financieren. Hierdoor kunnen mensen tot 
130% van het sociale minimum meeprofiteren van de energietransitie en kan energie-
armoede tegengegaan worden. Anderzijds door het mogelijk maken van het verstrekken van 
leningen voor stichtingen en verenigingen om te verduurzamen. Het gaat in beide gevallen 
dus om leningen met een revolverend karakter zoals bedoeld en aangehaald in de betreffende 
motie.  
 
  
2. In genoemde motie I.M 11 wordt gesproken over het mogelijk maken van (goedkope) 
leningen aan huishoudens tot een sociaal minimum van 130%. 
Wat wordt beoogd met de € 150,- vaste jaarlijkse vergoeding voor elke contractant, benoemd 
in punt 5.4 en 5.5 van het raadsvoorstel ? 
Het raadsvoorstel is hier niet duidelijk over of dat een schenking is, of een lening. 
 
De € 150,- betreft een jaarlijkse schenking aan de contractant 
  
 
Graag de antwoorden in GO plaatsen en de steller op de hoogte stellen. Alvast bedankt. 
 
Met vriendelijke groeten, 
 
 
Lusan Korten – Kavelaars 
 


